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Niet-begeleide minderjarige vreemdelingen die slachtoffer zijn van mensenhandel  -  
Oprichting opvangcentrum

Tijdens de plenaire vergadering van 28 maart 2018 stelde ik een vraag aan de minister 
naar aanleiding van berichtgeving over een Brussels prostitutienetwerk van minderjarige 
Nigeriaanse meisjes. Zij zijn het slachtoffer van mensenhandel en hadden hier op dat 
moment geen adequate opvang, zijn hier helemaal alleen en hebben niemand anders dan 
de personen die hen uitbuiten.

Daarom ging ik ook persoonlijk op bezoek in Wallonië, waar in een zeer specifieke 
opvang wordt voorzien. De Franse Gemeenschap investeerde er in een centrum waar 
kinderen worden opgevangen die het slachtoffer zijn van mensenhandel.

De minister gaf in de vergadering van 28 maart 2018 dan ook aan te zullen onderzoeken 
of een dergelijk centrum ook in Vlaanderen kan worden opgericht. Er zouden gesprekken 
opgestart worden met mogelijke initiatiefnemers.

1. Werd reeds onderzocht of de oprichting van zo’n centrum ook in Vlaanderen mogelijk 
is? Zo ja, wat is het resultaat van dit onderzoek? Zo neen, zal dit nog onderzocht 
worden?

2. Werden reeds gesprekken opgestart met mogelijke initiatiefnemers voor een 
dergelijk centrum? Zo ja, wat is de uitkomst van die gesprekken?

3. Wat zijn de volgende stappen die genomen moeten worden voor de oprichting van 
zo’n centrum?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 644 van 24 juli 2018
van LORIN PARYS

1. Er zijn gesprekken geweest met vzw De Wissel en vzw Minor-Ndako om meer zicht te 
krijgen op de intenties van deze initiatiefnemers. De cruciale vraag die nog voorligt, is 
of we er binnen de generieke evolutie in het private aanbod naar beveiligende opvang 
voor kinderen en jongeren die omwille van veiligheids- en beschermingsredenen 
tijdelijk maar radicaal uit hun context of omgeving gehaald moeten worden voor 
kunnen zorgen dat er voldoende expertise binnengehaald en ter beschikking gesteld 
kan worden om met deze bijzonder precaire doelgroep van slachtoffers van 
mensenhandel kwaliteitsvol te werken, eerder dan het verder categorialiseren van 
onze hulpverlening voor specifieke (sub)groepen. 
Daarnaast werd met de Vlaamse actoren die beveiligend verblijf aanbieden en de 
hierboven vermelde initiatiefnemers een traject opgestart om na te gaan of het in 
Nederland ontwikkelde kwaliteitskader voor jeugdhulporganisaties die 
gespecialiseerde opvang en hulp bieden aan meisjesslachtoffers van 
loverboys/mensenhandel ook toepasbaar gemaakt kan worden op de Vlaamse 
settings.

2. We verwijzen naar het antwoord op de eerste subvraag. 

3. Enerzijds wordt het regelgevende traject gecontinueerd dat het momenteel 
projectmatig betoelaagde beveiligende aanbod een reguliere en structurele status 
moet geven. We verwijzen ter zake naar het ontwerp van besluit betreffende de 
erkenningsvoorwaarden en de subsidienormen voor voorzieningen voor jeugdhulp dat 
op 13 juli 2018 principieel door de Vlaamse Regering werd goedgekeurd met het oog 
op de inwinning van het advies van de Raad van State. Anderzijds is er uiteraard het 
traject rond de uitvoering van het decreet inzake jeugddelinquentierecht: binnen de 
budgettaire mogelijkheden zullen we verkennen welke mogelijkheden er zijn voor een 
uitbreiding van het beveiligende aanbod. 


